
 

 Zpráva o druhém jednání jihlavského zastupitelstva 15. 12. 2014.  
Nejvýznamnějším bodem jednání zastupitelstva byl rozpočet na rok 2015. Do rozpočtu byly 
převáděny nedokončené investiční akcí v hodnotě přes půl miliardy Kč. Bohužel na opravy chodníků a 
komunikací bylo uvolněno jen osm milionů Kč a tato částka celá půjde na opravu mostu, podchodu 
pro pěší přes Okružní ulici na Březinkách využívanou dětmi při cestě do školy. Na opravy chodníků tak 
nezbyla v rozpočtu na rok 2015 ani Koruna. S tím jsme nemohli souhlasit, a proto zastupitelé za KSČM 
hlasovali proti tomuto rozpočtu. Proti rozpočtu hlasovala i druhá opoziční strana Hnutí ANO. Koalice 
rozpočet schválila 21 hlasy z 37 zastupitelů. Dále byl projednáván rozpočtový výhled na celé volební 
období. Bohužel i tento výhled byl pro opravy jihlavských chodníků a komunikací velmi macešský. 
Minimální zvýšení této rozpočtové kapitoly oproti výraznému zvýšení kapitoly tajemníka a 
ekonomického odboru bylo pro nás nepřijatelné. Na rok 2017 bylo ve výhledu uvažováno 600 milionů 
Kč na Horácký zimní stadion s použitím dalšího úvěru, na místo, aby byla k tomuto účelu omezena 
ostatní investiční činnost. Zastupitelé za KSČM se při hlasování o rozpočtovém výhledu zdrželi. 


